



H.E Mr. Ahmad Al-Hanandeh

Speaker

Ex. Minister of Digital Economy and Entrepreneurship

Education:

• Bachelor's degree in Banking and Finance, Yarmouk University, 1994.

Work Experience:

- Appointed Minister of Digital Economy and Entrepreneurship by Prime Minister Bisher Al-Khasawneh in October 2020.
- Former Chief Executive Officer of Zain Jordan.
- Served as General Manager of Posta Plus, a logistics and delivery company operating in the Gulf region.
- Began his career at Aramex Group as an accountant, later advancing to Country Manager for Asian operations.

Participations:

• Speaker at numerous international, Arab, and local economic conferences.

المؤهلات التعليمية:

- يحمل شهادة البكالوريوس في العلوم المالية والمصرفية من جامعة اليرموك 1994
 - حاصل على شهادة دكتوراه فخرية من جامعة كوفنتري-الولايات المتحدة الأمريكية.

الخبرات العملية:

- شـغل الهنانـدة منصـب وزيـر الاقتصـاد الرقمـي وريـادة الأعـمال في حكومـة بـشر الخصاونـة في الحكومـة الأردنيـة 2020.
 - شغل أيضا منصب الرئيس التنفيذي لشركة زين الأردن لعدة سنوات.
 - شغل كذلك منصب الرئيس التنفيذي لمجموعة عمليات شركة أرامكس.
 - سبق له وأن شغل منصب الرئيس التنفيذي لشركة Posta Plus الكويت.

المساهمات:

• يعتبر الهناندة من المتحدثين الرئيسيين في مختلف المؤتمرات الاقتصادية العالمية والعربية والمحلية.





معالي السيد أحمد الهناندة

متحدث

وزير الاقتصاد الرقمي وريادة الأعمال السابق